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„Mi ezt robotpilóta-üzemmódnak
nevezzük”
Interjú Morvai Hedvig jogásszal, az Európai Alap a
Balkánért ügyvezető igazgatójával
INTERJÚ - LX. évfolyam, 36. szám, 2016. szeptember 9.

A horvát bővítést már eleve annyira komplikálttá tették, hogy ezeknek az országoknak nagyon
fel kell készülniük, ha minden követelményt teljesíteni akarnak. Egyfelől úgy érezzük, hogy ez
a követelményrendszer már majdnem teljesíthetetlenné válik, mozgó célponttal van dolgunk,
amit jóformán már lehetetlen megcélozni. Másfelől a folyamatot egyre jobban átpolitizálják.


